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  هفته نامه

اتفاق هفته
همانطــور کــه پیش بینی 
ســیدرضا  می شــد، 
صالحی امیری با کنارزدن 
همه رقبای خود توانست 
به عنوان ریاست کمیته ملی 
المپیک دست پیدا کند. پست 
ریاست این کمیته تنها دو کاندیدا داشت که محمود 
خسروی وفا قبل از برگزاری انتخابات کناره گیری کرد 
و رضا صالحی امیری تنها نامزد باقیمانده برای پست 
ریاست شد تا ریاستش قطعی شود. درباره انتخاب او 
به عنوان رئیس کمیته ملی المپیک شایعات زیادی 
مطرح شد و عده ای معتقد بودند؛ او به عنوان گزینه 

وزارت ورزش توانست این پست را از آن خود کند.

چهره هفته
باشگاه استقلال بعد از فســخ یک طرفه قرارداد 
مجتبی جباری، باعث عصبانیت شدید این بازیکن 
شــد. جباری که از هفته های ابتدایی لیگ توسط 
علیرضا منصوریان از تیم کنار گذاشته شد، با آمدن 
شفر هم نتوانست به استقلال برگردد. بالاخره باشگاه 
استقلال با فسخ یک طرفه قرارداد او با باشگاه تکلیف 
این بازیکن را یکسره کرد اما مجتبی حسابی از این 
کار باشگاه عصبانی شــد و با انتقادات تند باشگاه 
را تهدید کرد که جدایی او تبعات ســنگینی برای 
استقلال خواهد داشت. اغلب بازیکنان استقلال به 
همراه هواداران این تیم خواستار بازگشت مجتبی 

بودند اما سرانجام این اتفاق رخ نداد.

طنز هفته
سوشــا مکانــی دروازه بان 
پرحاشــیه فوتبــال ایران 
که به دلیــل محرومیت 
نمی توانست در لیگ برتر 
بــازی کند، بعــد از حدود 
دو ســال دوری از فوتبال ایران 
با حضور در تیم صنعت نفت برگشــته و قصد دارد 
بار دیگر به تیم ملی برسد. دروازه بان خبرساز فوتبال 
ایران که حاشیه های زیادی را در سال های گذشته 
تجربه کرده، همچنــان با پوشــش عجیب خود 
حاشیه ساز است و می گوید؛ کسی نباید درباره مدل 
لباس پوشیدن او صحبت کند. او هفته اخیر مصاحبه 
عجیبی با یکی از رسانه ها داشت و از کسانی که باعث 
محرومیت او شدند، انتقاد کرد. سوشا اعتقاد دارد؛ 
توبه کرده و چون دلش پاک اســت، توبه اش قبول 

شده است!

لایک هفته
امیر قلعه نوعی در هفته های اخیر علاوه بر این که 
در زمین فوتبــال نتایج خوبی گرفتــه و به مربی 
محبوبی نزد هواداران ذوب آهن تبدیل شده، خارج 
از مستطیل ســبز هم به چهره ای ویژه تبدیل شده 
اســت. او در هفته های اخیر مصاحبه های جالبی 
داشته که در آنها به مسائل مهم جامعه و دغدغه های 
اجتماعی اشاره کرده اســت. قلعه نوعی در یکی از 
مصاحبه هایش بــا انتقاد از عدم حضــور بانوان در 
ورزشگاه ها از مسئولان خواســت زمینه آزادشدن 
ورود بانوان به استادیوم ها را فراهم کنند. قلعه نوعی 
درهفته ای که گذشت، از صداوسیما که در روز عزای 
عمومی بابت از دست رفتن دریانوردان ایرانی برنامه 
طنز پخش کرده بود، روی آنتــن برنامه زنده حالا 

خورشید به تندی انتقاد کرد.

ورزش جهان

 مخالفت با ادغام تیم  هاکی زنان کره جنوبی 
و شمالی|  هفته  گذشــته در پی مذاکرات دو کره 
در رابطه با حضور کره شمالی در المپیک زمستانی 
2018، پیشنهادهایی درباره تشکیل تیم مشترک 
 هاکی بانوان این دو کشور مطرح شد. با این حال، مربی 
تیم  هاکی بانوان کره جنوبی با این تصمیم مخالف و 
معتقد است که ادغام تیم  هاکی بانوان کره شمالی 
و کره جنوبــی به بازیکنان او آســیب می رســاند.

ابراز تنفر پدر رایان گیگز از پسرش|  رایان 
گیگز مدت هاست با پدرش رابطه خوبی ندارد و بعد 
از طلاق پدر و مادرش تصمیم گرفت نام خانوادگی 
مادرش یعنی گیگز را برای خود انتخاب کند. دنی 
ویلســون، پدر رایان گیگز درباره انتخاب فرزندش 
به عنوان ســرمربی تیم ملی ولز گفت:  »ســرمربی 
تیم ملی ولز باید کسی باشــد که همه به او احترام 
بگذارند نه یک آدم مثل او که بوی انزجارکننده ای 
می دهد. من اول از همه باید بگویم که او را پسر خودم 
هم نمی دانم که بخواهم اسمش را بر زبان بیاورم و در 
این مصاحبه به او بازیکن ســابق خواهم گفت. او به 
جای این که حامی برادر خود باشد، به بدترین شکل 
ممکن به او خیانت کرد و از پشــت به او خنجر زد و 
حتی حاضر به عذرخواهی هم نشده است. من باید 
به دلیل افتخاراتی که او کسب کرده است یک پدر 
خوشحال باشــم و به فرزندم افتخار کنم ولی الان 

خجالت می کشم که او پسر من است.«
دلیل محرومیت سه جلسه ای آرسن ونگر|  
اتحادیه فوتبال انگلیس با انتشــار بیانیه ای، دلایل 
محرومیت سه جلســه ای آرســن ونگر، سرمربی 
آرسنال را اعلام کرد. در این بیانیه از قول مایک دین 
آمده است: »وقتی بعد از بازی وارد رختکن شدیم، 
آقای ونگر پشت سر ما در چهارچوب در ایستاد و از 
مامور انتظامات خواســت تا او را به داخل راه بدهد. 
او خیلی تهاجمی بود، به سمت ما آمد، انگشتش را 
به سوی من گرفت و بارها گفت که تو صادق نیستی. 
من جواب دادم: پس می گویی که من شما را فریب 
دادم؟ او جواب داد: من همان که گفتم را می گویم، تو 
صادق نیستی. او بعد گفت: تو این کار را قبلا هم بارها 
برای ما انجام داده ای، تو باید یک حرفه ای باشی. کار 

تو شرم آور است.«

مسابقات جام ملت های هندبال آسیا از فردا در کره جنوبی برگزار می شود

خیز ایران  برای تکرار خاطرات خوب 
کیوسک

CR7 برای فروش

روزنامــه ایتالیایی »گاتزتا دلو اســپورت« به 
موضوع ناراحتی رونالدو از مســئولان پرداخت. 
این روزنامه با تیتر »CR7 برای فروش« نوشــت: 
»رونالدو خواستار دوبرابرشدن دستمزدش است؛ 

مخالفت پرز و انتظار برای دریافت پیشنهاد«.

جادوی دربی

روزنامه اســپورت کاتالونیا با عکسی جالب به 
استقبال دربی کاتالان رفت. این روزنامه برای بازی 

بارسلونا و اسپانیول تیتر زد: »جادوی دربی«.

شایعه روز

قهر فیروز کریمی از گسترش فولاد
کــه  درحالــی 
گسترش فولاد امروز 
در دیداری حســاس 
مقابل پرســپولیس 
مــی رود،  میدان  به 
شــایعه قهــر فیروز 
کریمــی از این تیم 
مطرح شد. شایعه قهر 

کریمی از گسترش بین اهالی فوتبال پخش شد و 
گفته می شد او به دلیل اختلاف نظر با هوشنگ 
نصیرزاده به حالت قهر از تبریــز به تهران آمده 
است. البته این خبر خیلی زود توسط کریمی و 
نصیرزاده تکذیب شد و سرمربی گسترش تأکید 
کرد؛ علیه رسانه ای که این خبر دروغ را منتشر 
کرده، اعلام جرم خواهد کرد. با وجود این که گفته 
می شد کریمی به دلیل بازگشت یکی از مربیانی 
که خود او از کادرش کنار گذاشته بود، با نصیرزاده 
دچار اختلاف شده که ســرمربی گسترش در 
این باره گفت: »نوشتن چنین اخبار دروغی ایجاد 
اختلاف بین مردم شــهر تبریز، این موضوع را از 
طریق مقامات قضائی حتما پیگیری می کنیم. در 
آستانه بازی با پرسپولیس این یک دسیسه است 
و من این موضوع را پیگیری می کنم.« نصیرزاده 
هم با تکذیب قهر کریمی گفته: »این اخبار کار 
حاشیه سازان اســت و ما در کار کادرفنی هیچ 
دخالتی نمی کنیم، هیچ مشکلی با فیروز کریمی 
و کادرفنی نداریم، فردا هر نتیجه ای به دســت 
بیاید و بعد از سفر به تبریز، قرارداد فیروز کریمی 
را به مدت 2 ســال دیگر تمدید می کنیم. فیروز 
کریمی فردا با قدرت روی نیمکت می نشیند و 

تیم را هدایت می کند.«

آن سوی مرز

نام طارمی در لیست آسیایی الغرافه
نام مهدی طارمی که پس از جدایی از پرسپولیس 
به تیم الغرافه قطر پیوسته در فهرست آسیایی این 
تیم به AFC ارسال شــد. طارمی که نتوانست در 
هفته اخیر لیگ ســتارگان به میدان برود، با پایان 
محرومیت بین المللی اش می تواند برای این تیم در 
ادامه لیگ و همچنین مسابقات آسیایی به میدان 
برود. البته هنوز رضایتنامــه بین المللی طارمی از 
طرف باشگاه پرسپولیس صادر نشــده است. قرار 
است بعد از پرداخت 500 هزار دلار از طرف باشگاه 
الغرافه به پرســپولیس ITC او صادر شــود. ضمن 
این که خود طارمی هم باید 100 هزار دلار به باشگاه 

پرسپولیس پرداخت کند.

 شکست سنگین شارلروا
 در حضور کاوه

تیم فوتبال شــارلروا در حضــور 74 دقیقه ای 
مهاجم ایرانی خود با نتیجه 5 بر یک برابر کلوب بروژ 
مغلوب شد. در بازی پایانی مرحله یک چهارم نهایی 
جام حذفی بلژیک تیم شارلروا با بهره مندی از کاوه 
رضایی در خط حمله با نتیجه 5 بر یک شکســت 
خورد. یاران رضایی کــه در بازی لیگ بلژیک و در 
هفته هشــتم با نتیجه 2 بر یک مقابل کلوب بروژ 
شکست خورده بودند مقابل این تیم در جام حذفی 
هم کاری از پیش نبردنــد. کاوه رضایی برخلاف 
دیدار ژوپیلر لیگ که یک گل به کلوب بروژ زده بود، 

در این دیدار موفق به گلزنی نشد. 
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عکس نوشت

سفر پرسود وزارت نشینان به عراق
روز گذشته هیأتی از وزارت ورزش ایران به سرپرستی محمدرضا داورزنی به کشور عراق سفر و نشستی را با 
مسئولان این کشور برگزار کرد. در این نشست استاندار کربلا با خوشامدگویي به هیأت ورزشي ایران و تقدیر از 
پایبندي وزارت ورزش و جوانان ایران به اجراي تفاهمنامه همکاري با عراق از پیشرفت ورزش در ایران به نیکي 

یاد کرد. همچنین نماد ورزش زورخانه ای و شال پهلوانی از سوی داورزنی به مشاور وزیر ورزش عراق اهدا شد.

نوستالژی

جذابیت های یک مسابقه خاص
پاس تهران با وجود جذب بازیکنان مطرح و کسب افتخارات زیادی،  اما هواداران بسیاري در فوتبال ایران نداشت 
و همیشه از این نظر پشت استقلال و پرسپولیس قرار داشت. با وجود این دیدارهای پاس با سرخابی های پایتخت 
همواره جذابیت های زیادی داشت و هواداران زیادی را به ورزشگاه می کشاند. تصویر بالا یکی از دیدارهای پاس و 

استقلال در دهه شصت را با حضور حداکثری هواداران در ورزشگاه امجدیه نشان می دهد.

  روز گذشته رئیس فدراسیون بسکتبال رسما 
اعلام کرد در لیســت جدید تیم  ملی حضور 
داری. با خودت صحبتی درباره بازگشــت به 

تیم ملی شده است؟
طباطبایی به من لطف دارد. از قبل او را می شناسم 
و می دانم که خودش جزو خانواده بســکتبال است. 
فکر می کنم حضور او در وزارت ورزش باعث شده که 
از مشکلات سال های اخیر بسکتبال هم کاملا باخبر 
باشد. با این حال، باید منتظر باشیم تا این مسأله شکل 
رسمی تر پیدا کند. من در اولین فرصت به ایران می آیم 
و با رئیس جدید فدراسیون در این خصوص صحبت 
می کنم. من 2 سال از تیم ملی دور بودم و حداقل این 
است که در دوره جدید مدیریت به من احترام گذاشته 

شده و در لیست تیم ملی جای گرفتم. 
  قبلا گفته بودی که حتی اگر دوباره به تیم ملی 

دعوت شوی، باید برای بازگشت فکر کنی؟
من بارها گفتم که هرچه دارم، از تیم ملی است. اگر 
واقعا به من احتیاج باشــد، قطعا در خدمت تیم ملی 
خواهم بود. البته من معتقدم همیشه کمک کردن با 
حضورداشتن نیســت و گاهی اوقات آدم با نبودن هم 
می تواند به یک مجموعه کمــک کند. همان طور که 
گفتم، باید جلسه حضوری با طباطبایی داشته باشم و 
بعد از آن نظر نهایــی ام را بگویم. با این حال، مطمئن 

باشید که من دربست در خدمت تیم ملی هستم. 
  در این مدت با کادرفنی تیم ملی هم  صحبت 

نداشتی؟
صحبتی خاصی انجام نشــد. من اصلا نمی دانم که 
با تغییرات در فدراسیون قرار است کادرفنی تیم ملی 
هم تغییر کند یا این که همین سرمربی به کارش ادامه 
می دهد. بهتر اســت حضور من در تیم ملی را برعهده 
فدراسیون و کادرفنی تیم ملی بگذاریم. من به  هرحال 

بازیکن هستم و باید تابع نظرات رده های بالاتر باشم.
  کناررفتن محمود مشحون با بازگشت تو به 

لیست تیم ملی همزمان شد. این درحالی است 
که رئیس قبلی فدراســیون هیچ وقت قبول 
نمی کرد با تو مشکل شخصی دارد و می گفت 

این مسأله فنی است؟
فکر می کنم تقریبا همه می دانستند که مشحون 
با من مشکل شخصی دارد. من همیشه حرف حق را 
می زنم و مشحون هم با کسانی که با او موافق نبودند، 
مشــکل داشــت و از این قضیه ناراحت می شد. البته 
مشحون هم زحمات زیادی کشید اما در 2، 3 سال آخر 
تمام قدم هایی که برداشت، به ضرر بسکتبال بود و این 

رشته رو به سقوط حرکت می کرد.
  حالا با این وضع فردی که باعث شد تو 2 سال از 

تیم ملی دور شوی را می بخشی؟
به نظرم باید خدا مشحون را ببخشد! روی زمین فقط 
خودش می تواند خودش را ببخشــد، چون او رئیس 
فدراسیون بسکتبال بود و در قبال تمام مردم مسئولیت 
داشــت. مشــحون با اتفاقاتی که رقم زد، باید مقابل 
افکار عمومی خودش را از شرمندگی دربیاورد، وگرنه 
برای شخص من شــاید خیلی مهم نبود. من مدت ها 
از حضور در تیم ملی چه از نظر مالی، چه شــهرت و... 
استفاده کردم و مطمئنا این پیراهن در زندگی شخصی 
و حرفه ای همه چیز را به من داد. شاید از یک مقطع به 
بعد من می توانستم به تیم ملی کمک کنم اما متاسفانه 
برادران مشحون نخواستند و اجازه حضور در تیم ملی 
را به من ندادند. فکر می کنم بهتر اســت این آقایان به 
بازنشستگی فکر کنند، چون به اندازه کافی از بسکتبال 
اســتفاده کردند. نوبت به افرادی رسیده که سال ها به 

ناحق پشت خط مانده بودند. 
  با توجه به شکست تیم ملی مقابل عراق به  نظر 
می رسد بسکتبال در شرایط بحرانی قرار دارد و 
همه کارشناسان معتقدند باید از تمام پتانسیل 
این رشته استفاده شود. شاید حضور امثال تو و 
حامد حدادی در تیم ملی بتواند بسکتبال را از 

این شرایط خارج کند؟
خوشــبختانه روشــی که مســابقات انتخابی 
جام جهانی در قاره آســیا برگزار می شود، مناسب 
اســت. مســئولان فیبا کاری کردند که بسکتبال 
به کشــورهای مختلف برود و همه طعم میزبانی را 
بچشند. ما هم دوست داریم در تهران میزبان باشیم 
و مقابل تماشاگران ایرانی بازی کنیم. قطعا نتیجه 
در این شرایط برای بســکتبال ایران مهم است اما 
از آن مهمتر، ارایه بسکتبال با صلابت و زیباست که 

امیدوارم در ماه های آینده رخ دهد.
  آخرین بار که حامد حدادی به ایران آمد، برای 
تیم ملی بازی نکرد و بی خبر به چین برگشت. 
تو که در لیگ چین هستی، حتما از حامد خبر 

داری؟
من دایما با حامد در ارتباط هستم. او بازیکن بزرگی 
است و همیشه با علاقه قلبی برای تیم ملی بازی کرده و 
مطمئن باشید که بازهم برای تیم ملی به میدان می رود. 
البته تیم سیچوان مشکلات زیادی دارد و نتایج خوبی 
نگرفته اما خدا را شکر حامد حدادی وضعیتش خوب 
اســت. من اگر قرار باشــد به تیم ملی برگردم، خیلی 
دوست دارم کنار حامد بازی کنم. البته به نظر من جای 
یک بازیکن دیگر هم در تیم ملی خالی اســت. مهدی 
کامرانی که چندماهی است از بســکتبال دور شده، 
از نظر من یک استثناســت و از نظر هوش بسکتبالی 
خیلی می تواند به تیم ملی کمک کند. من خیلی دوست 
دارم مهدی هم به تیم ملی برگردد و دلم برای آن مثلث 

قدیمی تنگ شده است. 
  از وضع خودت در لیگ چین بگو. چند وقت 
پیش گفته بودی که قطعا فصل آخری است که 

در چین بازی می کنی؟
وضعیت من بد نیســت. مــا در میانه های جدول 
هستیم و برای رفتن به پلی آف تلاش می کنیم. خودم 
خیلی به تیم »جیانگسو تونگشی« علاقه مند نیستم، 

چون شرایط بازیکنان خارجی که داریم، خیلی جالب 
نیست. شاید تا از نزدیک شرایط ما را نبینید، متوجه 
ماجرا نشوید. خودم شرایط آمادگی خیلی خوبی دارم 
و همان طور که قبلا گفتم، دیگر در چین بازی نخواهم 

کرد.
  درباره انتخابات فدراســیون بسکتبال هم 
صحبت کن. رفتن مشــحون و روی کارآمدن 

طباطبایی را درمجموع مثبت می بینی؟
قطعا انتخاب طباطبایی را بــه فال نیک می گیرم. 
مشــحون 16 ســال در بســکتبال بود و این اواخر 
فدراسیون شبیه به یک مُرداب شده بود! خدا را شکر 
طباطبایی از خانواده بسکتبال است و این آرزوی همه 
ما بود که یک نفر از جامعه بسکتبال ریاست فدراسیون 
را برعهده بگیرد. ترس مــا از این بود که یک نفر خارج 
از خانواده بســکتبال روی کار بیاید و همان اتفاقات 
دوران مشــحون تکرار شود. حالا زمانش رسیده همه 
در بسکتبال همدل شوند و من به نوبه خودم هرکمکی 
لازم باشد، انجام می دهم تا بسکتبال بار دیگر در آسیا 

آقایی کند.
  چندسالی است که در کنار بسکتبال در رشته 
کراس فیت هم فعالیــت می کنی. حتی یک 
باشگاه در تهران داری و چند دوره مسابقه هم 

برگزار کردی؟
کراس فیت یک رشــته بــرای بالابــردن آمادگی 
جســمانی اســت. الان در تمام دنیا اکثر ورزشکاران 
در کنار تمرینات تخصصــی، کراس فیت را هم دنبال 
می کنند. جدا از بحث باشــگاه داری خودم 2، 3 سال 
است که این رشته را پیگیری می کنم و خدا را شکر با 
وجود بالارفتن سنم هنوز آمادگی بدنی ام را حفظ کنم. 
این رشــته در تمام دنیا پرطرفدار است و ورزشکاران 
حرفه ای خــودش را هم دارد. امیــدوارم در ایران هم 
بیش از قبل جا بیفتد، چون یک رشــته علمی برای 

آماده سازی بدن محسوب می شود. 

شهروند|  هجدهمین دوره رقابت های هندبال قهرمانی مردان آسیا از 
فردا)جمعه( به میزبانی کره جنوبی برگزار خواهد شد. تیم ملی هندبال ایران 
که به دنبال کسب سهمیه حضور در جام جهانی است، باید برای رسیدن 

به این هدف به مرحله نیمه نهایی مسابقات جام ملت های آسیا صعود کند.
به دنبال تکرار خاطرات خوب

هندبال ایران در ســال های اخیر نتوانسته در عرصه آسیا قدرت نمایی 
کند. مشکلات فدراسیون فوتبال و برگزارنشدن اردوهای تیم ملی باعث 
شــد ایران در دوره قبلی جام ملت ها نتواند موفقیتی کسب کند. ایران با 
کسب عنوان پنجمی در  سال 2016 نتوانست به جام جهانی صعود کند 
اما امسال پسران هندبالیســت ایران با مربی قدیمی خود به دنبال تکرار 
خاطرات خوب گذشته است. هندبال ایران در  سال 2010 توانست عنوان 
نایب قهرمانی آسیا را کسب کند و امسال هم با بهبود اوضاع فدراسیون 
و بازگشــت ســتاره ها امید می رود تیم ملی بتواند نمایــش خوبی در 

جام ملت های آسیا داشته باشد.
آرزوی قهرمانی در آسیا

تیم ملی هندبال ایران تاکنون موفق به قهرمانی در آســیا نشده است. 

قهرمانی آسیا حسرت همیشگی هندبال ایران است که با توجه به ترکیب 
فعلی تیم ملی می توان به برآورده شدن رویای بزرگ هندبالی ها امیدوار 
بود. ایران در مرحله مقدماتی این مســابقات با ازبکستان و ژاپن همگروه 
است. هندبالیست های ایران فردا در اولین دیدار مقابل ازبکستان به میدان 
می روند و با پیروزی مقابل این تیم با خیالی آسوده به مصاف ژاپن می روند 

که دو قهرمانی در جام ملت های آسیا به دست آورده است.
بازگشت ستاره ها

در 2،3 سال گذشته ستاره های هندبال ایران حضور در تیم ملی را تحریم 
کرده بودند. آنها به دلیل اختلاف با فدراسیون هندبال در اردوی تیم ملی 
حاضر نمی شدند اما با بازگشــت علیرضا رحیمی به فدراسیون آنها هم 
دوباره به تیم ملی برگشتند. درحال  حاضر نیمی از لیست 18نفره تیم ملی 
را لژیونرها تشکیل می دهند. رحیمی رئیس فدراسیون هندبال مدعی 
شده ایران با ترکیب برترین لژیونرهای حاضر در اروپا با بهترین تیم تاریخ 
به مسابقات قهرمانی آسیا می رود و به همین دلیل امید زیادی به حضور 
تیم ملی روی سکوهای آسیایی وجود دارد. یکی دیگر از نقاط قوت تیم ملی 
ایران حضور »بوروت ماچک« اسلوونیایی به عنوان سرمربی است. ماچک 

برای سومین بار هدایت تیم هندبال ایران را برعهده گرفته و با شناخت قبلی 
از بازیکنان هندبال ایران و بررسی لژیونرها نفرات منتخب خود را به اردو 
دعوت کرده است. ماچک در دوره های قبلی حضورش در هندبال ایران 

توانست تیم ملی را به عنوان سومی در آسیا برساند.

 گفت وگوی »شهروند« با صمد نیکخواه بهرامی
 که بعد از 2 سال در آستانه بازگشت به تیم ملی بسکتبال است

 مشحون را 
خدا باید ببخشد، نه من! 

   دلم برای بازی کنار حدادی و کامرانی تنگ شده است
   فدراسیون بسکتبال شبیه یک مُرداب شده بود!

حسین جمشیدی- شــهروند|  کاپیتان صمد با وجود دوری 2ساله از تیم ملی همچنان بین 
بسکتبالی ها از محبوبیت بالایی برخوردار است. او که چند سالی است ترجیح داده در لیگ چین کار 
خود را دنبال کند، به  خاطر اختلافات شخصی با محمود مشحون بعد از جام ملت های آسیا  سال 2015 
از تیم ملی دور شد. اصرار کارشناسان، مربیان و بازیکنان بسکتبال هم برای بازگشت یکی از ستاره های 
نسل طلایی بسکتبال ایران فایده ای نداشت تا این که با خروج مشحون از فدراسیون اتفاقات جدیدی 
درحال رخ دادن است. با اعلام رئیس جدید فدراسیون بسکتبال کاپیتان تیم ملی بار دیگر به ترکیب این 
تیم برمی گردد. به همین بهانه با صمد نیکخواه بهرامی همکلام شدیم که در ادامه مشروح گفت وگوی 

»شهروند« با وی را می خوانید: 


